

Հենրիկ Ալբերտի Խաչատրյան

Ծնվել է 06.09.1989 թ., ք. Երևան

E-mail: henry.khachatryan89@gmail.com



Կրթություն

2006-2008 – Ա. Բակունցի անվ. պետական մանկավարժական քոլեջ, «Իրավագիտություն» բաժին, գերազանցության դիպլոմ:

2008-2012 – ՀՊՄՀ, «Պատմության և իրավագիտության ֆակուլտետ», «Իրավագիտություն» բաժին:

2013-2015 – ՀՀԳԱԱ գիտակրթական միջազգային կենտրոն, «Պատմություն» բաժին (մագիստրոս)

2015 թ. – ՀՀԳԱԱ պատմության ինստիտուտի հայցորդ:

Թեկնածուականատենախոսություն – «Հայաստանի վարչաիրավական կարգավիճակը IV-VII դդ. (387-642)» (ընթացքի մեջ է):

Աշխատանքային փորձ

2013 թ. – ՀՀԳԱԱ պատմության ինստիտուտի «Միջին դարերի պատմություն» բաժնի ավագ լաբորանտ:

2018 թ. – կրտսեր գիտաշխատող:

Գիտական հետաքրքրությունների շրջանակ

Հայաստանի հին և միջին դարերի իրավունքի պատմություն, Հայաստանի և Իրանի պատմական աշխարհագրություն:

Լեզուների իմացություն

Հայերեն, ռուսերեն, անգլերեն, լեհերեն, պարսկերեն

Հրատարակած աշխատությունների ցանկ

1. Մասանյան Պարսկաստանի վարչակարգի հաստատումը Մեծ Հայքի արևելյան հատվածում, Վիրքում և բուն Աղվանքում (Մ.Պ.), «Հայոց պատմության հարցեր» 16, Երևան, 2015, էջ 81-97:
2. Հայոց մարզպանների կառավարման հարցի շուրջ, «ՀՀ ԳԱ Լրաբեր հասարակական գիտությունների», 2017, թիվ 1, էջ 48-62:
3. Մարզպանական Հայաստանի կառավարման համակարգը, «Պատմաբանասիրական հանդես», 2017, թիվ 3, էջ 139-150:
4. «Տանուտեր» և «Տանուտերություն» հասկացությունները վաղ ավատատիրական Հայաստանում, «Հայագիտության հարցեր», 2018, թիվ 2, էջ 63-74:
5. «Բյուզանդական Հայաստանի» վարչաիրավական կարգավիճակը 387-640 թթ., «Բանբեր հայագիտության», 2019, թիվ 2, էջ 46-60:

Henrik Albert Khachatryan

Was born in 06.09.1989, Yerevan, Armenia

E-mail: henry.khachatryan89@gmail.com

Education

2006-2008 – State Pedagogical College, department of «Jurisprudence», Diploma of Excellence.

2008-2012 – State Pedagogical University, Faculty of «History and Law», department of «Jurisprudence».

2013-2015 – Scientific-Educational Centre of the National Academy of Sciences of Republic of Armenia, department of «History».

Candidate thesis – Administrative and legal status of Armenia in IV-VII centuries (387-642). Is in process.

Professional Experience

From 2013 – senior laboratory at the Institute of History of the National Academy of Sciences of Armenia

From 2018 – Junior Researcher

Scope of scientific interests

History of Ancient and Medieval Armenian Law, Historical geography of Armenia and Iran.

Knowledge of languages

Armenian, Russian, English, Polish, Persian

Published works

1. Establishment of the regime of the Sassanid Persia in the Eastern part of Great Armenia, Kartli and proper Albania (V c.), «The problems of the history of Armenia» vol. 16, Yerevan, 2015, pp. 81-97.
2. On the question of ruling of the Armenian marzpan, «Bulletin of Social Sciences», 2017, № 1, pp. 48-62.
3. The governing system of Armenian marzpanate, «Historical-philological journal», 2017, № 3, pp. 139-150.
4. The concepts of “Tanuter” and “Tanuterutyun” in the Early Feudal Armenia, «Armenological issues», 2018, № 2, pp. 63-74.
5. Administrative and legal status of “Byzantine Armenia” in 387-640s, «Review of Armenian studies», 2019, № 2, pp. 46-60.

Хачатрян Генрик Альбертович

Родился 06.09.1989, г. Ереван, Армения

E-mail: henry.khachatryan89@gmail.com

Образование

2006-2008 – Гос. Педагогический колледж, факультет «Юриспруденция», диплом с отличием.

2008-2012 – Гос. Педагогический университет, кафедра «Истории и права», факультет «Юриспруденция».

2013-2015 – Международный Научно-образовательный центр НАН РА, факультет «Истории».

Кандидатская тема – Административно-правовой статус Армении в IV-VII вв. (387-642). В процессе.

Профессиональный опыт

с 2013 – старший лаборант в институте Истории НАН РА.

с 2018 – младший научный сотрудник.

Сфера научных интересов

История права Армении в древние и средние века, историческая география Армении и Ирана.

Знание языков

Армянский, русский, английской, польский, персидский.

Опубликованные работы

1. Утверждение режима Сасанидской Персии в Восточной части Великой Армении, Картлии и собственно Албании (V в.), «Вопросы истории Армении», том 16, Ереван, 2015, с. 81-97.
2. К вопросу о правлении марзпанов Армении, «Вестник общественных наук», 2017, № 1, с. 48-62.
3. Система правления марзпанской Армении, «Историко-филологический журнал», 2017, № 3, с. 139-150.
4. Понятия «танутер» и «танутерство» в раннефеодальной Армении, «Вопросы арменоведения», 2018, № 2, с. 63-74.
5. Административно-правовой статус «Византийской Армении» в 387-640 гг., «Вестник арменоведения», 2019, № 2, с. 46-60.